
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 30. november 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 167
Ministeren bedes oplyse, om det med regeringens forslag om at begrænse
muligheden for virksomheders brug af fremførte underskud, er tilsigtet at ram-
me kraft-varmeværker, der er hvile-i-sig-selv-selskaber (som ikke må have
overskud), og om ministeren finder det rimeligt, at den ekstra beskatning, der
udløses som følge af forslaget om begrænsning i anvendelsen af underskud
reelt ender med at skulle betales af varmeforbrugerne (som en permanent for-
øgelse af forbrugernes varmeudgift)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Torsten Schack Pedersen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Torsten.Schack.Peder-
sen@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Gitte Lillelund Bech
formand
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